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ZAB.0022.02.2020 

 

Protokół nr 68/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 16 stycznia 2020 r.  

 

Starosta pan Roman Gołębiewski o godzinie 10
05 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, 

uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 67/20 z dnia 9 stycznia 2020 r. 

3. Rozpatrzenie projektu planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu Dróg we 

Włocławku zs. w Jarantowicach na 2020 rok. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na 

terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie analizy poniesionych 

w 2019 r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości 

średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela 

oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego.  

6. Przyjęcie aneksu do Porozumienia nr 4/2019 z dnia 16 stycznia 2019 r. w sprawie 

współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych 

pracowników – uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego we Włocławku. 

7. Przyjęcie treści Porozumienia nr 1/2020 z dnia 9 stycznia 2020 r. w sprawie 

współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych 

pracowników – uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego we Włocławku.  

8. Wyrażenie zgody na udzielenie pełnomocnictw dla dyrektorów ZS w Chodczu i ZS 

w Lubrańcu – Marysinie do samodzielnego reprezentowania Powiatu Włocławskiego 

we wszelkich relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie 

dotyczących uczestnictwa Placówek w Programie Erasmus+, w tym do składania 

w imieniu i na rzecz Powiatu Włocławskiego oświadczeń woli i wiedzy dla Fundacji.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego dotyczącego zadania inwestycyjnego pn. 

„Rozbudowa drogi powiatowej nr 2931C Izbica Kujawska - Boniewo - Borzymie - 

odcinek Boniewo - Lubomin - dł. odcinka 3,9 km”. 

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego  dotyczącego zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2901C Lubanie – droga nr 1 w m. Lubanie 

o długości 2,3 km”. 
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11. Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentów obrębów geodezyjnych Kałęczynek i Sarnówka wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko i podpisanie postanowienia. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia cen biletów, opłat 

i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami w publicznym 

transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski oraz w sprawie 

ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie.  

13. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020. 

14. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2020-2027. 

15. Przyjęcie Sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie  

od dnia 19 grudnia 2019 r. do dnia 15 stycznia 2020 r. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 67/19 z dnia 9 stycznia 

2020 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że działając na 

podstawie § 21 ust. 2 Regulaminu organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg we 

Włocławku zs. w Jarantowicach przedłożono do akceptacji projekt planu rzeczowo – 

finansowego Powiatowego Zarządu Dróg na 2020 rok. Powyższy plan jest zgodny z planem 

finansowym jednostki na 2020 r. Pan dyrektor Wiśniewski dodał, że w pozycji, 7, 8 i 9 przy 

każdym zadaniu należy uszczegółowić zapis polegający na wpisaniu „wraz z opracowaniem 

dokumentacji i nadzorem”. 

Pan Starosta dodał, że trzeba się zastanowić nad sposobem finansowania zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2020/2021, ponieważ klimat ulega zmianie i zimy są 

dość łagodne. Wiadomo będzie, jak zima w tym roku będzie przebiegała, bo na razie to 

można powiedzieć, że jest bardzo łagodna, przynajmniej na naszym terenie.  

Wicestarosta dodał, że rzeczywiście płaci się duże środki nawet za gotowość. Dlatego trzeba 

będzie zwrócić na to szczególną uwagę. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania planu rzeczowo – finansowego wraz 

z uszczegółowieniem zapisu w poz. 7, 8 i 9. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął plan rzeczowo – finansowy Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach na 2020 rok. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że ustawa z dnia 

30 sierpnia 2019 r. o zmianie ustawy o wspieraniu rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnych 

oraz niektórych innych ustaw skutkuje wejściem w życie z dniem 25 października 2019 r. 

zmian niektórych postanowień ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, które 

objęły m.in. obniżenie maksymalnych stawek za zajęcia pasa drogowego w odniesieniu 
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do obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej. W związku z powyższym zachodzi 

konieczność dostosowania zapisów uchwały Rady Powiatu we Włocławku nr XVII/185/12 

z dnia 9 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, zmienionej  uchwałą 

Nr XXII/239/17 Rady Powiatu we Włocławku dnia 28 lutego 2017 r.  do zapisów ustawy 

o drogach publicznych. Uchwała nr XXII/239//2017 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 

28 lutego 2017 r. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, obniżała stawkę opłaty za 

umieszczenie 1m2  powierzchni urządzenia telekomunikacyjnego z 200 zł na 5 zł rocznie. 

W odniesieniu do opłaty za prowadzenie prac w pasie drogowym, nie były one różnicowane 

ze względu na rodzaj umieszczanego urządzenia infrastruktury tylko na rodzaj zajmowanego 

elementu pasa drogowego i wynoszą od 8 do 10 zł/dziennie za zajęcie 1 m
2
 jezdni, 

4 zł/dziennie z zajęcie 1 m
2
 chodników, ścieżek itp., 2,50 zł/dziennie za zajęcie 1 m

2
 

pozostałych elementów pasa drogowego np.: poboczy. Dostosowując zapisy uchwały Rady 

Powiatu we Włocławku nr XVII/185/12 z dnia 9 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu 

włocławskiego na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem 

i ochroną dróg, zmienionej  uchwałą Nr XXII/239/17 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 

28 lutego 2017 r. do zapisów ustawy o drogach publicznych, obniża się znacząco opłaty 

związane z prowadzeniem prac polegających na wbudowaniu infrastruktury 

telekomunikacyjnej w pasie drogowym do wartości 0,20zł/dziennie z każdy 1 m
2 
 

powierzchni niezależnie od zajmowanych elementów pasa drogowego (np.: jezdnia, chodnik, 

pobocze itp.). Jednocześnie podwyższa się opłatę za umieszczanie 1m
2
 powierzchni 

urządzenia telekomunikacyjnego z 5 zł do 19 zł rocznie (max. stawka nie może przekroczyć 

20 zł) rekompensując znaczne obniżenie stawek za prowadzenie prac w pasie drogowym. 

Uchwała rodzi skutki finansowe w stosunku do budżetu powiatu,  tj. zwiększenie dochodów 

z tytułu podwyższenia stawki z 5 zł do 19 zł za 1m
2
 umieszczonego urządzenia oraz 

zmniejszenie dochodów z tytułu obniżenia stawki do 0,20zł/dziennie za zajęcie 1m
2
 pasa 

drogowego w związku z prowadzeniem prac niezbędnych do wbudowania tego urządzenia.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych 

na terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania 

projektu uchwały Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że zgodnie z przepisami art. 30a 

ustawy Karta Nauczyciela, Zarząd Powiatu przeprowadza analizę poniesionych w roku 

kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości 

średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 oraz średniorocznej struktury 

zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Sprawozdania 

zbiorcze wykonania wydatków na wynagrodzenia osobowe nauczycieli za 2019 r. i struktury 

zatrudnienia, sporządzono na podstawie informacji nadesłanych przez dyrektorów szkół 

i placówek. Informacje o wynagrodzeniach i strukturze zatrudnienia nauczycieli w szkołach 
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prowadzonych przez Powiat Włocławski w 2019 r. dyrektorzy szkół przygotowali w oparciu 

o przepisy art. 30a ustawy Karta Nauczyciela i rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej z dnia 13 stycznia 2010 r. w sprawie sposobu opracowywania sprawozdania 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego. Z analizy 

wydatków poniesionych przez szkoły i placówki wynika, iż w dwóch grupach awansu 

zawodowego nauczycieli, tj. w grupie nauczycieli mianowanych i dyplomowanych Powiat nie 

osiąga średniego wynagrodzenia wg ustawy Karta Nauczyciela. Wypłata dodatku 

nauczycielom spowoduje wydatki z budżetu Powiatu w kwocie -1 694,12 zł dla nauczycieli 

mianowanych oraz – 128 698,64 zł dla nauczycieli dyplomowanych, łącznie 130 392,76 zł. 

Ponadto należy w budżecie Powiatu zabezpieczyć środki na pochodne od wynagrodzeń ZUS 

18% tj. – 23 470,69 zł oraz FP 2,45% - 3 194,62 zł. Suma kwot niezbędna do zabezpieczenia 

wypłat jednorazowych dodatków uzupełniających wraz z pochodnymi wynosi 157.058,07 zł. 

Pan naczelnik dodał, że pocieszającym jest fakt, że w tym roku kwota jest o połowę mniejsza 

niż w roku ubiegłym. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 201/20 w sprawie analizy poniesionych 

w 2019 r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich 

wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz 

średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. 
 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że konieczność przyjęcia aneksu do 

Porozumienia nr 4/2019 z dnia 16 stycznia 2019 r. w sprawie współfinansowania 

teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas 

wielozawodowych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku 

wynika z faktu większej liczby młodocianych pracowników w 2019 r. od określonej 

w Porozumieniu. Zwiększenie nastąpiło w wyniku przyjęcia podwójnego rocznika do szkół.  

Płatności określone w treści aneksu zostały zrealizowane w roku budżetowym 2019, 

w oparciu o informacje przekazywane przez Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego we Włocławku. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął aneks do Porozumienia nr 4/2019 z dnia 16 stycznia 

2019 r. w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego 

młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Porozumienie nr 1/2020 z dnia 

9 stycznia 2020 r. w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego 

młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku określa koszt kształcenia w okresie od 

13 stycznia 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. dla 140 uczniów w kwocie 63.000 zł. Wskazane 

środki zostały zabezpieczone w budżecie Powiatu Włocławskiego na 2020 r.   
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Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść Porozumienia nr 1/2020 z dnia 9 stycznia 2020 r. 

w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych 

pracowników – uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego we Włocławku.  

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Pełnomocnictwa udzielane są na 

potrzeby realizacji  projektów w ramach współpracy z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji 

przez dwa zespoły szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Włocławski. Zespół 

Szkół w Chodczu składa wniosek pod nazwą: "Droga ucznia Szkoły w Chodczu do sukcesu 

poprzez zagraniczne praktyki we Włoszech". Realizacja projektu planowana jest na  lata 

2020-2022, praktyki odbywałyby się we Włoszech. Zespół Szkół w Lubrańcu-Marysinie 

składa wniosek pod nazwą: „Uczniowie Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu 

Marysinie zdobywają doświadczenie na praktykach zawodowych za granicą”. Realizacja 

projektu planowana jest na lata 2021-2022, praktyki odbywałyby się we Włoszech. Udzielane 

pełnomocnictwa obejmują uprawnienie do złożenia wniosku o uzyskanie wsparcia 

finansowego w ramach programu Erasmus+, składania oświadczeń woli i wiedzy (deklaracji, 

wyjaśnień) w związku ze złożonym wnioskiem o uzyskanie wsparcia finansowego w ramach 

programu Erasmus+, odbierania korespondencji od Fundacji, podpisania umowy dotyczącej 

wsparcia finansowego w ramach programu Erasmus+ wraz ze wszelkimi załącznikami oraz 

aneksami do takiej umowy, udzielenie zabezpieczeń (wykonania zobowiązań przez 

Placówkę) na rzecz Fundacji w związku z zawartą umową dotyczącą wsparcia finansowego w 

ramach programu Erasmus+, w tym podpisywanie (wystawianie) weksli (trasowanych, 

własnych, w tym in blanco) oraz deklaracji wekslowych dla Fundacji, bez ograniczeń 

kwotowych, w tym także jako poręczyciel wekslowy, jeżeli zaistnieje taka potrzeba oraz 

składania innych oświadczeń woli i wiedzy niezbędnych do prawidłowego wykonywania 

zakresu niniejszego umocowania, w związku z realizacją przez Placówki projektu w ramach 

programu Erasmus+. Pełnomocnik nie jest uprawniony do udzielania dalszych 

pełnomocnictw w zakresie niniejszego umocowania. Umocowanie jest udzielone na czas 

nieoznaczony i może zostać odwołane w każdej chwili.   

Starosta przeprowadził odrębne głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie udzielił pełnomocnictwa dla dyrektora ZS w Chodczu do 

samodzielnego reprezentowania Powiatu Włocławskiego we wszelkich relacjach z Fundacją 

Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie dotyczących uczestnictwa Placówek w Programie 

Erasmus+, w tym do składania w imieniu i na rzecz Powiatu Włocławskiego oświadczeń 

woli i wiedzy dla Fundacji.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie udzielił pełnomocnictwa dla dyrektora ZS w Lubrańcu – 

Marysinie do samodzielnego reprezentowania Powiatu Włocławskiego we wszelkich 

relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie dotyczących uczestnictwa 

Placówek w Programie Erasmus+, w tym do składania w imieniu i na rzecz Powiatu 

Włocławskiego oświadczeń woli i wiedzy dla Fundacji. 

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Małgorzata Kręcicka – kierownik referatu Zamówień 

Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że zadanie inwestycyjne pn.: „Rozbudowa 
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drogi powiatowej nr 2931C Izbica Kujawska - Boniewo - Borzymie - odcinek Boniewo - 

Lubomin - dł. odcinka 3,9 km” zostało ujęte w budżecie Powiatu Włocławskiego, w Dziale 

600 Klasyfikacji budżetowej Transport i łączność, Rozdziale 60014 Drogi publiczne 

powiatowe, § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych w wysokości: 6.555.557 zł. 

Przedmiot zamówienia jest robotą budowlaną w rozumieniu ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. 

Prawo zamówień  publicznych. Postępowanie o udzielenie zamówienia prowadzone będzie 

zgodnie z przepisami ww. ustawy stosownie dla zamówień o równowartości poniżej kwot 

określonych w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy oraz przepisów 

wykonawczych wydanych na podstawie ww. ustawy. Zadanie to jest wydatkiem 

majątkowym, co oznacza, że postępowanie o udzielenie tego zamówienia należy 

przeprowadzić zgodnie z Zasadami oraz trybem przygotowywania i przeprowadzania 

postępowań o udzielenie zamówień publicznych oraz udzielania zamówień publicznych, 

w takim zakresie przedmiotowym, w jakim ich realizacja tworzy zobowiązania powiatu 

pokrywane z wydatków majątkowych, stanowiącymi załącznik nr 1 do uchwały Nr 651/17 

Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie sposobu prowadzenia 

w powiecie wspólnej obsługi w zakresie udzielania zamówień publicznych. Zgodnie z §5 ust. 

3 załącznika nr 1 do tejże uchwały, uruchomienie procedury udzielenia zamówień, może 

nastąpić wyłącznie po podjęciu stosownej uchwały przez Zarząd Powiatu. Zarząd Powiatu 

zatwierdza specyfikację istotnych warunków zamówienia oraz powołuje Komisję 

Przetargową do przeprowadzenia postępowania. Do składu Komisji przetargowej 

zaproponowano panią Małgorzatę Kręcicką na przewodniczącą komisji, pana  Tadeusza 

Wiśniewskiego na członka komisji, pana Jacka Czynszaka na członka komisji i panią 

Agnieszkę Sierakowską – Wojciechowską na sekretarza komisji.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 202/20 w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego dotyczącego zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 2931C Izbica Kujawska - Boniewo - Borzymie - odcinek Boniewo - 

Lubomin - dł. odcinka 3,9 km”. 

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Małgorzata Kręcicka – kierownik referatu Zamówień 

Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że zadanie inwestycyjne pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2901C Lubanie – droga nr 1 w m. Lubanie o długości 2,3 km” zostało 

ujęte  w budżecie Powiatu Włocławskiego, w Dziale 600 Klasyfikacji budżetowej Transport 

i łączność, Rozdziale 60014 Drogi publiczne powiatowe, § 6050 Wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych w wysokości: 4.589.193 zł. Przedmiot zamówienia jest robotą 

budowlaną w rozumieniu ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień  publicznych. 

Postępowanie o udzielenie zamówienia prowadzone będzie zgodnie z przepisami ww. ustawy 

stosownie dla zamówień o równowartości poniżej kwot określonych w przepisach wydanych 

na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy oraz przepisów wykonawczych wydanych na podstawie 

ww. ustawy. Zadanie to jest wydatkiem majątkowym, co oznacza, że postępowanie 

o udzielenie tego zamówienia należy przeprowadzić zgodnie z Zasadami oraz trybem 

przygotowywania i przeprowadzania postępowań o udzielenie zamówień publicznych oraz 

udzielania zamówień publicznych, w takim zakresie przedmiotowym, w jakim ich realizacja 

tworzy zobowiązania powiatu pokrywane z wydatków majątkowych, stanowiącymi załącznik 

nr 1 do uchwały Nr 651/17 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2017 r. 

w sprawie sposobu prowadzenia w powiecie wspólnej obsługi w zakresie udzielania 

zamówień publicznych. Zgodnie z § 5 ust. 3 załącznika nr 1 do tejże uchwały, uruchomienie 
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procedury udzielenia zamówień, może nastąpić wyłącznie po podjęciu stosownej uchwały 

przez Zarząd Powiatu. Zarząd Powiatu zatwierdza specyfikację istotnych warunków 

zamówienia oraz powołuje Komisję Przetargową do przeprowadzenia postępowania. Do 

składu Komisji Przetargowej zaproponowano panią Małgorzatę Kręcicką na przewodniczącą 

komisji, pana  Tadeusza Wiśniewskiego na członka komisji, pana Jacka Czynszaka na 

członka komisji i panią Agnieszkę Sierakowską – Wojciechowską na sekretarza komisji.   

 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 203/20 w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego dotyczącego zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2901C Lubanie – droga nr 1 w m. Lubanie o długości 2,3 km”. 
Starosta poprosił o prowadzenie obrad pana Wicestarostę. 

 

Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Robert Żelazek – naczelnik Wydziału Budownictwa. 

Poinformował członków Zarządu, że Wójt Gminy Lubanie w dniu 2 stycznia 2020 r. wystąpił 

do Zarządu Powiatu o uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów geodezyjnych Kałęczynek i Sarnówka wraz 

z prognozą oddziaływania na środowisko. Zakres i sposoby postępowania w sprawach 

przeznaczenia terenów na określone cele oraz ustalenie zasad ich zagospodarowania 

i zabudowy określa ustawa z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. Artykuł 17 pkt 6 lit. b ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym stanowi, że zarząd powiatu jest organem uzgadniającym projekty miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego w zakresie odpowiednich zadań rządowych 

i samorządowych. W związku z powyższym wnioskuje się o pozytywne uzgodnienie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów 

geodezyjnych Kałęczynek i Sarnówka wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

Pan Wicestarosta dodał, że na jego prośbę w uzasadnieniu dopisano, że „projekt planu 

jednocześnie ogranicza oraz fragmentami całkowicie wyłącza z możliwości zabudowy 

nieruchomości, co naruszy interes prawny ich właścicieli, którzy dotychczas z niej korzystali. 

W związku z powyższym wnosi się o uzyskanie pozytywnych opinii wszystkich 

zainteresowanych tym tematem”.  

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie uzgodnił projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów geodezyjnych Kałęczynek i Sarnówka wraz 

z prognozą oddziaływania na środowisko i podpisał stosowne postanowienie. 

 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Krystyna Ewa Sikorska- naczelnik Wydziału 

Komunikacji. Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z art. 50a ust. 1 ustawy z dnia 16 

grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym Rada Powiatu może ustalać ceny za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze 

użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich. Przy czym przez 

powiatowe przewozy pasażerskie na gruncie ustawy rozumie się  przewóz osób w ramach 

publicznego transportu zbiorowego wykonywany w granicach administracyjnych co najmniej 

dwóch gmin i niewykraczający poza granice jednego powiatu albo w granicach 

administracyjnych powiatów sąsiadujących, które zawarły stosowne porozumienie lub które 
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utworzyły związek powiatów; inne niż przewozy gminne, powiatowo-gminne, metropolitalne, 

wojewódzkie i międzywojewódzkie; (art. 4 pkt 10 ww. ustawy). Elementem prawidłowej 

realizacji zadania własnego Powiatu jest m.in. konieczność ustalenia przez tutejszą Radę ceny 

za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze 

użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich dla których organizatorem 

jest Powiat Włocławski. Z tych względów podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Podjęcie powyższej uchwały jest konieczne ze względu na zawarcie umowy z Wojewodą 

Kujawsko - Pomorskim o objęcie dopłatą ze środków Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej linii autobusowych określonych 

w Uchwale nr XI/103/19 z dnia 28.11.2019 r. Rady Powiatu we Włocławku. Ustala się ceny 

biletów, opłat i uprawnienia do bezpłatnych  przejazdów w przewozie autobusami w 

publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski. W  

przewozach wprowadza się bilety jednorazowe i miesięczne. Cena biletu  jednorazowego 

wynosi - 4 zł, a cena biletu jednorazowego za przewóz bagażu lub zwierząt wynosi - 3 zł. 

Natomiast cena biletu miesięcznego obowiązującego na wszystkich liniach wynosi - 150 zł. 

ponadto ustala się opłaty dodatkowe: za przejazd bez ważnego biletu - 50 zł, za przejazd bez 

dokumentu uprawniającego do biletu ulgowego - 100 zł. Prawo do bezpłatnych przejazdów 

przysługuje osobom, które ukończyły 65 rok życia oraz uczniom uczęszczającym do szkół 

ponadpodstawowych z  obszaru  Powiatu Włocławskiego. 

Starosta podniósł, że według niego cena 50 zł za bilet miesięczny jest za niska i zaproponował 

aby wpisać 120 zł.  

Pan Wicestarosta zapytał, czy jest w regulaminie zapis dotyczący podstawy bezpłatnego 

biletu, czy to będzie legitymacja uczniowska, czy inny dokument? 

Pani naczelnik Sikorska odpowiedziała, że ten zapis należałoby doprecyzować i dopisać 

w regulaminie dowód tożsamości  i legitymacja szkolna lub innych dokument wydany przez 

szkołę.  

Po krótkiej dyskusji Starosta przeprowadził procedurę głosowania nad projektem uchwały 

wraz ze zgłoszonymi poprawkami. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami 

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski oraz 

w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie. Jednocześnie Zarząd 

upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 13 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków na podstawie wniosków dysponentów 

środków budżetowych. Zmiany w planie dochodów dokonuje się: Dział 801- Oświata 

i wychowanie, w rozdziale 80117- Branżowe szkoły I i II stopnia, poprzez zmniejszenie 

w planie dochodów, o kwotę 8.879.854,11 zł. Dokonuje się urealnienia planu dochodów 

Jednostki zgodnie z obowiązującą klasyfikacją budżetową oraz zmiany kwoty dofinansowania 

z Budżetu Państwa na zadania inwestycyjne pn. "Podniesienie jakości praktycznej nauki 

zawodu poprzez doposażenie szkoły prowadzącej kształcenie zawodowe - Budowa Placówki 

Kształcenia Zawodowego wraz z pracowniami praktycznej nauki zawodu z niezbędną 

infrastrukturą techniczną w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej” oraz „Budowa Powiatowego 

Centrum Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu wraz 

z infrastrukturą". Dział 855 – Rodzina, w rozdziale 85510- Działalność placówek opiekuńczo-
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wychowawczych, poprzez zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 860.163 zł. Zmiany 

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie we Włocławku. Utworzenie planu dochodów za pobyt dzieci w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych. Dział 900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 

w rozdziale 90095- Pozostała działalność, poprzez zmniejszenie w planie dochodów, o kwotę 

1.123.585,84 zł. Dokonuje się urealnienia planu dochodów Jednostki zgodnie z obowiązującą 

klasyfikacją budżetową. Po wprowadzonych zmianach dochody budżetu powiatu zamykają 

się kwotą  109.459.847,35  zł. Wprowadzone zmiany po stronie dochodów mają bezpośredni 

wpływ na wysokość planowanych wydatków, które po zmianach zamykają się kwotą – 

120.038.096,58 zł. Dział 600- Transport i łączność, w rozdziale 60014- Drogi publiczne 

powiatowe, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 37.163  zł. Zmiany w planie 

wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora PZD z/s w Jarantowicach. 

Zwiększone środki finansowe przeznacza się na uiszczenie opłat w związku ze wzrostem 

podatku od środków transportowych oraz na wypłatę odszkodowań za utracone prawo 

własności nieruchomości ustalonej w postępowaniu administracyjnym na zadaniu 

"Rozbudowa drogi powiatowej nr 2931C Izbica Kujawska-Boniewo-Borzymie-odcinek 

Boniewo-Lubomin- dł. odcinka 3,9 km". Dokonuje się  również zwiększenia na dodatkowe 

wynagrodzenie roczne. Dział 750- Administracja publiczna, w rozdziale 75020- Starostwa 

powiatowe, poprzez zwiększenie w planie wydatków, o kwotę 60.000 zł. Zmiany w planie 

wydatków dokonuje się na podstawie wniosków Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zadanie 

inwestycyjne pn. "Zakup nowego samochodu służbowego". Cena samochodu jest większa niż 

zakładano w projekcie budżetu, w związku z powyższym zwiększa się środki. Dział 801- 

Oświata i wychowanie, w rozdziale 80117- Branżowe szkoły I i II stopnia, poprzez 

zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 730.657.94 zł. Zmiany w planie wydatków 

dokonuje się na podstawie wniosków Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego we 

Włocławku. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na wprowadzenie nowego zadania 

inwestycyjnego pn. "Modernizacja kotłowni w Zespole Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy 

Kujawskiej". Powyższe zadanie będzie finansowane ze środków finansowych pochodzących 

z opłat i kar środowiskowych z roku 2018 r. W związku z niewykorzystaniem środków 

w roku 2019 r. na zadaniu pn. "Podniesienie jakości praktycznej nauki zawodu poprzez 

doposażenie szkoły prowadzącej kształcenie zawodowe - Budowa Placówki Kształcenia 

Zawodowego wraz z pracowniami praktycznej nauki zawodu z niezbędną infrastrukturą 

techniczną w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej”. Zwiększa się plan na zadaniu w roku 

bieżącym tj. na roboty budowlane wraz z wyposażeniem, nadzór inwestorki, opracowanie 

studium wykonalności, II transza wynagrodzenia, przyłączenie do sieci PSG instalacji 

gazowej oraz promocja projektu. Dyrektora ZS w Chodczu. Zwiększone środki finansowe 

przeznacza się celem realizacji zadania inwestycyjnego pn."Budowa Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu wraz 

z infrastrukturą".  Zwiększenie na paragrafach 4307 i 4309 związane będzie z wydatkami na 

promocję projektu, w paragrafach 6050, 6057, 6059 przeznacza się na przyłącze do sieci 

elektrycznej i pozostałe nakłady. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie 

wniosków: Dyrektora ZS w Chodczu. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na 

realizację programów POWER "Ponadnarodowa mobilność uczniów- Zdobywany nową 

wiedzę i doświadczenia na wyjazdach edukacyjnych" oraz POWER "Podnoszenie jakości 

kształcenia zawodowego praktyki w Grecji dla uczniów szkoły zawodowej". Zgodnie 

z zapisami umowy dotyczącej projektu POWER  środki podzielono odpowiednimi 

proporcjami z czwartą cyfrę paragrafu 1 i 2. Dyrektora ZS w Lubrańcu-Marysinie. Zgodnie 

z zapisami umowy dotyczącej projektu POWER  środki podzielono odpowiednimi 
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proporcjami z czwartą cyfrę paragrafu 1 i 2. Zwiększone środki przeznacza się na 

kieszonkowe dla uczniów i opiekunów, zakup: materiałów i wyposażenia na potrzeby 

realizacji programu, usług transportu międzynarodowego uczestników, usług działań 

przygotowawczych, usług współzarządzania projektem, usług promocji i organizacji praktyk, 

Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego we Włocławku. Zwiększone środki 

finansowe przeznacza się na realizację zadania pn. "Budowa boiska wielofunkcyjnego dla 

Zespołu Szkół w Chodczu", które zostaną wykorzystane na roboty budowlane oraz na nadzór 

inwestorski. Dział 851- Ochrona zdrowia, w rozdziale 85121-Lecznictwo ambulatoryjne, 

poprzez zwiększenie w planie wydatków, o kwotę 204.171 zł.  Zmiany w planie wydatków 

dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego 

we Włocławku. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na umowę użytkowania 

nieruchomości, sporządzenie aktu notarialnego oraz innych wydatków związanych 

z realizacją inwestycji pn. "Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia". Zmiany w planie 

wydatków dokonuje się również na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na organizację 

"Powiatowego Dnia Kobiet". Impreza skierowana będzie do kobiet z terenu powiatu 

włocławskiego w szczególności do kobiet, które swoimi działaniami przyczyniają się do 

rozwoju i promocji powiatu włocławskiego. Powyższe wydarzenie kulturalno - artystyczne, 

uświetnione występami artystów, będzie miało na celu upowszechnianie kultury wśród 

mieszkańców powiatu. 

Starosta podniósł, że w tym roku po raz pierwszy zostanie zorganizowany „Powiatowy Dzień 

Kobiet”, który na stałe zostanie wpisany w kalendarz imprez powiatowych. W tym roku 

będzie zorganizowany koncert dla kobiet z powiatu włocławskiego w Hali Mistrzów we 

Włocławku.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały 

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia  budżetu Powiatu Włocławskiego na 

rok 2020. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały 

przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 14 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje 

się poprzez doprowadzenie do zgodności z uchwałą budżetową. Zmiany dotyczą Załącznika 

nr 1 obejmującego dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, 

przeznaczenie nadwyżki, sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, 

kwotę długu oraz sposób sfinansowania spłaty długu oraz Załącznika nr 2 dotyczącego 

przedsięwzięć wieloletnich.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały 

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2020- 2027. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do 

przekazania projektu uchwały przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 15 

Starosta Włocławski pan Roman Gołębiewski poinformował członków Zarządu, że zbliża się 

termin Sesji Rady Powiatu, w związku z tym zostało przygotowane sprawozdanie Zarządu 
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Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 19 grudnia 2019 r. do dnia 

15 stycznia 2020 r. Starosta zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania, bądź 

uwagi? Uwag i pytań nie było, zatem Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego 

działalności w okresie od dnia 19 grudnia 2019 r. do dnia 15 stycznia 2020 r. Jednocześnie 

Zarząd upoważnił Starostę do przekazania sprawozdania Przewodniczącemu Rady celem 

skierowania pod obrady Sesji Rady Powiatu. Zarząd upoważnił także Starostę do 

przedłożenia Sprawozdania Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu w okresie od 

dnia 16 stycznia 2020 r. do dnia Sesji Rady Powiatu.   

 

Ad. 16 Sprawy różne   

Pan Wicestarosta poinformował, że Burmistrz Chodcza zwrócił się w sprawie poszerzenia 

drogi Chodecz – Modlibórz – Kłóbka w m. Sobiczewy, która w niektórych miejscach jest 

bardzo wąska i pojazdy poruszające się po niej mają problem z mijaniem. Ponadto trzeba 

zauważyć, że droga prowadzi do znanego skansenu, gdzie przyjeżdżają zwiedzający z całej 

Polski. Druga sprawa dotyczy podcięcia drzew na odcinku leśnym omawianej drogi w 

porozumieniu z leśniczym Leśnictwa Chrosno. 

Pan dyrektor Wiśniewski odpowiedział, że w sprawie podcięcia drzew osobiście będzie 

rozmawiał z panem leśniczym i jest to wykonalne. Co do poszerzenia drogi, to należy 

zauważyć, że na tym odcinku nie ma odpowiedniej szerokości pasa drogowego. Były już 

wcześniej problemy podczas remontu tej drogi. W jego ocenie droga musiałaby być całkiem 

przebudowana również z uwagi na dojazd do miejscowości Kłóbka, gdzie jest ośrodek 

kulturalny w skali ogólnopolskiej, gdzie zwiedzający przyjeżdżają z całej Polski. 

Pan Starosta odpowiedział, że w tym temacie powróci do rozmowy z panem Marszałkiem, 

ponieważ już kiedyś była prowadzona rozmowa o realizacji wspólnej inwestycji.  
 

Ad. 17 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 11
25

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.  

                                                                                                                                    

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..       

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska   

 
 


